
BACKSTREET BOYS OPĚT NA PÓDIU 

Z televize jsem se dostatečně dopředu před dnem konání dozvěděla, že v Praze budou mít 

koncert Backstreet Boys, na které jsem se v době, kdy měla kapela „bum“ bohužel nikdy 

nedostala a tak jsem byla rozhodnutá, navštívit jejich koncert nyní. 

Začala jsem obepisovat svoje kamarády s dotazem, jestli by někdo nešel se mnou, ale 

všechny reakce byli ve stylu: „No tak na ty nepůjdu, nezlob se.“ Jedna z reakcí dokonce byla: 

„Oni ještě žijou??? Nebo je to jenom jako?“ A tak jsem si den před koncertem objednala na 

mail lístek a následující večer vyrazila taxíkem do O2 arény bez doprovodu. 

Musím přiznat, že jsem konečně zažila koncertové davové šílenství. 

Ochotná slečna organizátorka mi po celou dobu koncertu pomáhala (doprovod na WC a 

k občerstvení). Měla jsem štěstí, že jsem narazila zrovna na ni, protože sektor, do kterého 

jsem měla lístek, byl prázdný, tedy minimálně moje řada, takže bych neměla koho o pomoc 

požádat.  

Kdybych neměla indisponovanou nohu, určitě bych si na pár písniček zaskákala. 

Koncert byl naprosto božííí, až na divnou neatmosféru v prázdném sektoru, který jsem si 

vybrala. Jinak, i když jsem nerozuměla moderujícímu členovi kapely z moderace ani slovo, 

opravdu jsem si tenhle pozdní večer užila. Vypadalo to, že cesta domu bude poněkud 

adrenalinová, ale vše dopadlo dobře a já díky ochotnému účastníkovi koncertu TAXI objednala 

a domu se dostala bezpečně. Navíc jsem se konečně dozvěděla, kdo zpívá jednu z písniček, 

která za mého dětství frčela v radiích. 

Bohužel O2 aréna nedovoluje při koncertech fotit, takže dokumentaci o tom, jak to kapele sluší 

i dnes nemám a ani z dalších koncertů na tomto místě mít nebudu. Jsem z toho zklamaná. 

Těším se, jaká další skvělá kapela udělá comeback na koncertní pódia a objeví se i v Praze 

vaše Petra 

V Praze 20. 8. 2019 
 


